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verwijst naar jullie PO op dinsdag maar ik zie niets staan in je agenda
Uien ik een PO in te schieten En zo ja bellen of via webex
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Ter info

In ons do dinsdaa even over hebben
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Dank voorde update en de overzichten

Ik richt me maar even tot jou omdat jij de afzender bent van deze informatie

Ik merk en zie dat ook terug in je overzichten dat de sportsector en alle vraagstukken die er random op het opstarten van

sporten zich voordoen nergens in de crisis structuur worden geadresseerd
Ik snap heel goed dat de focus ligt heeft gelegen bij de zorg mondkapjes IC s testen etcetc

Tegelijkertijd worden er beslissingen genomen en voorbereid die een grate impact hebben zowel maatschappelijk als financieel

maar ook in de beeldvorming Ik noem bijvoorbeeld betaald voetbal wel of geen publiek bvo wel niet financieel steunen

sportscholen niet maar het OV wel binnen gymen wel maar binnen turnen niet horeca terrassen wel sportkantines terrassen

niet Allemaal dilemma s waar we gewoon mee te dealen hebben

Ik probeer alleen maar aan te geven dat sport aangesloten dient te worden op de beslis besluitvormingslijnen
De DGV heeft nu als hoofdtaak de coronacrisis te managen en is logischerwijs toegevoegd aan minister De Jonge die dat

aanstuurt Tegelijkertijd is het minister Van Rijn die sportportefeuille heeft maar er is geen DG random hem die dat primair al

een aandachtsgebied ziet Maw die focus met alle belangen en gedoe bij de uitwerking komen daar niet automatisch tertafel

Overigens iedereen doet zijn uiterste best en met veel houtje touwtje gaat het best aardig om het in goede banen te leiden

Maar nu we gaan afschalen wil er toch aandacht voor vragen om sport nu wel een plek in de structuur te geven Juist vanwege

de belangrijk ral die het heeft in het opstarten van Nederland

Denk uiteraard graag mee
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